



INCOMING COMMAND
CHIEF WARRANT OFFICER
CANADIAN SPECIAL OPERATIONS
FORCES COMMAND

CHIEF WARRANT OFFICER ANDY BONVIE, MMM, MSM, CD

Chief Warrant Officer Andy Bonvie enrolled in the CAF in October 1988 as an Infantryman. After receiving his initial training in CFB Petawawa he was posted to 2nd Battalion Royal Canadian Regiment (RCR) located in CFB Gagetown, New Brunswick. He deployed to Yugoslavia UNPROFOR 1992-1993. Upon completion of the Basic Parachutist Course he served in 3rd Airborne Commando in the Canadian Airborne Regiment (CAR) from July 1993 to Mar 1995. He was assigned to the 3rd Battalion, The Royal Canadian Regiment upon disbandment of the CAR from Mar 1995 until Jan 1998.

CWO Bonvie was posted to Joint Task Force Two (JTF 2) in Dec 1998 after successfully completing Selection and the Special Operations Assaulter Course. He served in various operational capacities within JTF 2 from 1998-2011. From July 2011 to June 2013 he filled the SOF Career Manager position within Director Military Careers (D Mil C), where he was promoted to his current rank of CWO. While with JTF 2, CWO Bonvie deployed on numerous occasions to Africa, Bosnia, Afghanistan and Iraq. CWO Bonvie has had the distinct pleasure of being appointed as the Regimental Sergeant Major for Joint Task Force Two on 03 July 2013 until 16 June 2016.

He was then posted to CFLS from July 2016 to July 2017 where CWO Bonvie attended SLT and upon completion of the course was then posted to CANSOFCOM HQ. CWO Bonvie was appointed Command Chief Warrant Officer Canadian Special Forces Command or CANSOFCOM April 2018. CWO Bonvie was invested into the Order of Military Merit 2016 and was awarded the Meritorious Service Medal in 2014.



ADJUDANT-CHEF DU
COMMANDEMENT ENTRANT
COMMANDEMENT DES FORCES
D'OPÉRATIONS SPÉCIALES DU CANADA

ADJUDANT-CHEF ANDY BONVIE, MMM, MSM, CD

L'adjutant-chef Andy Bonvie est entré dans les FAC en octobre 1988 à titre de fantassin. Après son instruction initiale à la BFC Petawawa, il a été affecté au 2e Bataillon du Royal Canadian Regiment (RCR) à la BFC Gagetown, au Nouveau Brunswick. Il a été affecté à la FORPRONU en Yougoslavie de 1992 à 1993. Après avoir suivi le cours de parachutisme de niveau élémentaire, il a servi au sein du 3e Commando aéroporté du Régiment aéroporté du Canada (RAC) de juillet 1993 à mars 1995. Quand celui-ci a été démantelé, il a été affecté au 3e Bataillon du Royal Canadian Regiment de mars 1995 à janvier 1998.

L'Adjud Bonvie a été affecté à la Force opérationnelle interarmées 2 (FOI 2) en décembre 1998 après avoir réussi le processus de sélection et le cours de combattant de la force d'intervention spéciale. Il a occupé divers postes opérationnels au sein de la FOI 2 de 1998 à 2011. De juillet 2011 à juin 2013, il a occupé le poste de gestionnaire des carrières des FOS au sein du Directeur – Carrières militaires (DCM), où il a été promu à son grade actuel d'Adjud. Pendant qu'il faisait partie de la FOI 2, l'Adjud Bonvie a été envoyé à plusieurs reprises en Afrique, en Bosnie, en Afghanistan et en Irak. L'Adjud Bonvie a eu le plaisir d'être nommé sergent-major régimentaire de la FOI 2 le 3 juillet 2013, et il a occupé ce poste jusqu'au 16 juin 2016.

Il a ensuite été affecté à l'ELFC de juillet 2016 à juillet 2017, où l'Adjud Bonvie a suivi des CLS. Après ceux-ci, il a été affecté au QG COMFOSCAN. L'Adjud Bonvie a été nommé adjudant-chef du Commandement des Forces d'opérations spéciales du Canada (COMFOSCAN), en avril 2018. L'Adjud Bonvie a été inscrit à l'Ordre du mérite militaire en 2016 et a reçu la Médaille du service méritoire en 2014.